
Na úvod bych vám všem chtěla poděkovat za
umožnění působit v AS 1. LF UK v předchozím
období. Byla to obrovská zkušenost, která mi
pomohla otevřít další dveře a dostat se k vám
blíž. Stala jsem se členkou Etické rady fakulty,
členkou komise pro hodnocení výuky a členkou
rozšířeného kolegia děkana. Nejdůležitější pro
mě ovšem je, že díky působení v AS jsem se
stala vaší mediátorkou nebo chcete-li,
ombudsmankou.
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Kdo mě zná ví, že učení studentů mě naplňuje a opravdu baví. Je to moje
srdeční záležitost. Navíc, díky pozitivní zpětné vazbě právě od vás,
studentů, mám pocit, že moje práce dává smysl.

Ti kteří se se mnou ještě nesetkali…Jsem asistentkou na Klinice infekčních
nemocí 1. LF UK a ÚVN. „Jednička“ je i mojí almou mater a musím přiznat,
že studium na ní nebyla právě „procházka růžovou zahradou“. Právě proto je
mým cílem studium studentům spíše usnadňovat. Nikde bych ovšem nebyla
radši než na naší „jedničce“, proto jsem se rozhodla do toho znovu jít a
pokusit se ještě více věcí změnit.
Zároveň, také jako učitel a zaměstnanec fakulty, bych se chtěla zaměřit i na
zlepšení našich podmínek.

Mimo práce a výuky mě naplňuje cestování,
poznávání jiných kultur a krajů. Po náročném
dni, kromě milovaného spánku, nepohrdnu
ani dobrým jídlem a pitím. Dále miluji
lyžování, poznávání krás naší republiky,
hudbu a kulturu.

Budu ráda za každý hlas a pokusím se vás 
nezklamat...

Díky působení v AS mám možnost doopravdy pomáhat a zlepšovat dění na
fakultě a za to jsem vám nesmírně vděčná!


